
Oświadczenie złożone 
przez senatora Eryka Smulewicza 
na 27. posiedzeniu Senatu 
w dniu 18 lutego 2009 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka oraz do dyrektora 
generalnego Państwowego Przedsiębiorstwa Użyteczności Publicznej "Poczta Polska" 
Andrzeja Polakowskiego 

Szanowny Panie Ministrze! 

W związku z planami reorganizacji Państwowego Przedsiębiorstwa Użyteczności Publicznej 
"Poczta Polska" proszę o udzielenie informacji, jak wyglądają plany przedmiotowej 
reorganizacji w stosunku do placówek pocztowych znajdujących się na terenie miast i 
powiatów: ciechanowskiego, gostynińskiego, mławskiego, przasnyskiego, płońskiego, 
płockiego, sierpeckiego, sochaczewskiego, żuromińskiego i żyrardowskiego. 

Czy planowane jest ograniczenie zatrudnienia w tych placówkach lub likwidacja ich części? 

Z poważaniem 
Eryk Smulewicz 
 


